



កម្មវិធីលុបបំបាត់នូវលក្ខណៈឯកជន  
ទម្រង់អនុញ្ញាតិ និងការយល់ព្រម

\*សូមបំពេញទម្រង់បែបបទមើលបាននេះតាមរយៈអក្សរដែលបានបោះពុម្ព+

ឈ្មោះម្ចាស់ទ្រព្យ៖ \_\_\_\_\_

លេខទូរសព្ទម្ចាស់ទ្រព្យ៖ \_\_\_\_\_

អ៊ីម៉ែលម្ចាស់ទ្រព្យ៖ \_\_\_\_\_

\*ព័ត៌មានអំពីទ្រព្យ៖ សូមសរសេរអាសយដ្ឋានទ្រព្យសម្បត្តិជាលក្ខណៈបុគ្គល ហើយប្រើប្រាស់ទម្រង់បែបបទផ្សេងទៀតប្រសិនបើអ្នកមានទ្រព្យលើសពីបី។

គុណប្រអប់ប្រសិនបើអ្នកមានរូបតំណនៅលើទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នក	អាសយដ្ឋានទ្រព្យសម្បត្តិ	តាកូម៉ា, វ៉ាស៊ីនតុន	លេខកូដតំបន់
<input type="checkbox"/>		តាកូម៉ា, វ៉ាស៊ីនតុន	
<input type="checkbox"/>		តាកូម៉ា, វ៉ាស៊ីនតុន	
<input type="checkbox"/>		តាកូម៉ា, វ៉ាស៊ីនតុន	

អ្នកចុះហត្ថលេខាទទួលស្គាល់ថាគាត់ជាម្ចាស់"ឬជាអ្នកតំណាងដែលមានសិទ្ធិលើទ្រព្យដែលយោង"ឬប្រកាសខាងលើ៖

ចាប់ពីពេលនេះតទៅខ្ញុំស្នើសុំ"និងផ្តល់សិទ្ធិឱ្យក្រុងតាកូម៉ា"  
ឬអ្នកម៉ៅការរបស់ខ្លួនដែលស្ថិតនៅក្រោមកម្មវិធីលុបបំបាត់នូវលក្ខណៈឯកជនឱ្យចូលទៅក្នុងទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ខ្ញុំប្រសិនបើចាំបាច់ដើម្បីលុបបំបាត់នូវ  
ដែលមានទីតាំងដូចខាងលើ។ ខ្ញុំដឹងថាអាស្រ័យលើការសម្រេចចិត្តទាំងស្រុងរបស់ទីក្រុង"ឬអ្នកម៉ៅការរបស់ខ្លួនថាតើត្រូវប្រើវិធី  
ប្តូរបៀបបែបណាដើម្បីលុបបំបាត់នូវលក្ខណៈឯកជននៅលើទ្រព្យរបស់ខ្ញុំ។ ចាប់ពីពេលនេះតទៅខ្ញុំសូមរក្សាការមិនបង្កគ្រោះថ្នាក់"និងអនុញ្ញាតិឱ្យទីក្រុងតាកូម៉ា"  
មន្ត្រីរបស់ខ្លួន"បុគ្គលិក"គ្នាកំរោង"អ្នកម៉ៅការ"និងអ្នកស្ម័គ្រចិត្តពិទ្ធិនូវខុសត្រូវ"ការទាមទារ"សេចក្តីត្រូវការ"មូលហេតុនៃសកម្មភាព"  
ឬកាតព្វកិច្ចកិច្ចណាមួយដែលគេស្គាល់"និងមិនស្គាល់ដោយផ្ទាល់"ឬដោយមិនផ្ទាល់ដែលកើតចេញពី"  
ឬទាក់ទងនឹងការចូលទៅកាន់ទ្រព្យរបស់ខ្ញុំក្នុងគោលបំណងដើម្បីលុបបំបាត់នូវលក្ខណៈឯកជនដោយអនុលោមតាមកម្មវិធីលុបបំបាត់នូវលក្ខណៈឯកជនរួមទាំងដោយ  
មិនមានដែនកំណត់ទៅលើការទាមទារការទទួលខុសត្រូវទាំងឡាយ"ឬសម្រាប់ការរងរបួសផ្ទាល់ខ្លួន"ការស្តាប់"និងការខូចខាតទ្រព្យសម្បត្តិ"  
និងរូបរាង"ឬលក្ខខណ្ឌរបស់ទ្រព្យឡើយ។

ខ្ញុំទទួលស្គាល់ថាការអនុញ្ញាតិនេះមានសុពលភាពចាប់ពីថ្ងៃចុះហត្ថលេខានេះតទៅរហូតដល់ថ្ងៃទី១១ខែមករា"ឆ្នាំ២០២៧"  
លើកលែងតែខ្ញុំលក់ទ្រព្យខាងលើមុនកាលបរិច្ឆេទនោះ។  
នៅពេលលក់ខ្ញុំនឹងជូនដំណឹងដល់ក្រុងដើម្បីសុំការអនុញ្ញាតិថ្មីពីម្ចាស់ដែលមាននៅក្នុងកំណត់ត្រា។

បន្ថែមលើសពីនោះខ្ញុំដឹងថាកម្រោងនេះអនុវត្តបានតាមការសម្រេចចិត្តរបស់ក្រុងតាកូម៉ា"ឬអ្នកម៉ៅការរបស់ខ្លួន។  
បង្កាន់ដៃនៃលិខិតអនុញ្ញាតិនេះមិនធានាទៅលើសេវាកម្មឡើយ"ហើយគឺផ្អែកទៅលើមូលនិធិដែលមាន។ ស្ថិតក្រោមច្បាប់របស់ក្រុងតាកូម៉ា"  
ម្ចាស់ទ្រព្យត្រូវទទួលខុសត្រូវលើការលុបបំបាត់នូវលក្ខណៈឯកជនចេញពីទ្រព្យរបស់ពួកគេ។

ចាប់ពីពេលនេះតទៅខ្ញុំទទួលស្គាល់ថាខ្ញុំពិតជាម្ចាស់"និងជាអ្នកតំណាងដែលមានសិទ្ធិអនុញ្ញាតិ"  
ហើយសូមបញ្ជាក់យ៉ាងពេញលេញថាព័ត៌មាននេះពិតជាត្រឹមត្រូវ"និងពិតប្រាកដ"  
ហើយអនុញ្ញាតិឱ្យទីក្រុងតាកូម៉ានូវលទ្ធភាពដើម្បីអនុវត្តតាមការស្នើសុំនេះ។

ឈ្មោះ: \_\_\_\_\_  
ម្ចាស់ទ្រព្យ"និងអ្នកតំណាងដែលមានសិទ្ធិអនុញ្ញាតិ"

ហត្ថលេខា: \_\_\_\_\_ កាលបរិច្ឆេទ: \_\_\_\_\_  
កម្មសិទ្ធិករ"ឬអ្នកតំណាងដែលមានសិទ្ធិអនុញ្ញាតិ"